



SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND COMMUNITY NOTICE

28 February 2022

Removal of Large Tree at CLA Carpark

The Shire wishes to advise the community of the remove of a large tree beside the CLA carpark.

The root system of the tree is now adversely affecting the integrity of the retaining wall and the CLA ocean side cement pad infrastructure and potentially other underground services infrastructure.

The Shire does not take this position lightly, we are committed to not only protecting shade trees on CI but also have a program of planting saplings within community areas.

The Shire has plans for the development of the area in front of the CLA ocean side and the protection of the retaining wall and the CLA outside cement pad is essential in providing the CI community with an enhanced recreational space in that area.

Upon the removal of the tree the Shire will plant appropriate saplings in that area that will not damage the associated infrastructure when mature.

David Price
Chief Executive Officer







**圣诞岛郡政府
社区公告**

2022年2月28日

清除CLA停车场的大树

圣诞岛郡政府希望告知社区，郡政府将移除 CLA 停车场旁边的一棵大树。

该树木的根系现在对挡土墙，CLA 海洋侧水泥垫的基础设施，以及潜在的其他地下服务基础设施的完整性产生了不利影响。

圣诞岛郡政府并不轻视这一问题，我们不仅致力于保护岛上的遮荫树，还制定了在社区地区种植树苗的计划。

郡政府计划开发 CLA 海洋侧前方的区域，保护挡土墙和 CLA 外部水泥垫对于为圣诞岛社区提供该区域增强的休闲空间至关重要。

移除树木后，圣诞岛郡政府将在该地区种植适当的树苗，树苗成熟后不会损坏相关基础设施。

**大卫·普莱斯
首席执行官**







SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS AWAM

28 Februari 2022

Pembuangan Pokok Besar di Tempat Parking Kereta CLA

Shire ingin mengumumkan kepada masyarakat tentang pembuangan pokok besar di sebelah tempat parking kereta CLA.

Sistem akar pokok itu kini memberi kesan buruk kepada integriti dinding penahan dan infrastruktur pad simen sisi laut CLA dan kemungkinan infrastruktur perkhidmatan bawah tanah yang lain.

Shire tidak mengambil mudah terhadap posisi ini, kami berkomitmen untuk bukan sahaja melindungi pokok teduhan di pulau CI tetapi juga mempunyai program menanam anak pokok dalam kawasan komuniti.

Shire mempunyai rancangan untuk pembangunan kawasan di hadapan sisi laut CLA dan perlindungan dinding penahan dan pad simen luar CLA adalah penting dalam menyediakan komuniti CI dengan ruang rekreasi yang dipertingkatkan di kawasan itu.

Selepas penyingkiran pokok itu, Shire akan menanam anak pokok yang sesuai di kawasan itu yang tidak akan merosakkan infrastruktur yang berkaitan apabila matang.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif



